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Verslag algemene ledenvergadering  
Vereniging Stad & Lande van   
Schouwen-Duiveland. 
 
24 november 2023 

Tonnenmagazijn, Haven Noordzijde 38, 
4318 AC Brouwershaven 

 
Door Nelleke de Jong 

 
 

1. Opening door voorzitter Anita de Munnik 
Voorzitter Anita de Munnik opent de vergadering en heet alle (54?) aanwezigen van harte 
welkom. Een speciaal woord van welkom is er voor de aanwezige ereleden Hans Erbrink, Cor 
van der Linde, Huib Uil en Peter Vleugel.  
 

2. Vaststelling verslag van de Ledenvergadering op 19 mei 2023 
Ria Geluk heeft in de vorige vergadering een aantal vragen gesteld en opmerkingen gemaakt 
(verslag pagina 3), maar hierop geen reactie gehad.  
Wilbert Stadhouders meldt dat de vraag m.b.t. de bordjes met huisnamen binnenkort op de 
agenda staat van de monumentencommissie. De thema’s duurzaamheid en zichtbaarheid van 
de vereniging worden meegenomen in het beleidsplan. De film van BewuSD is al op zo veel 
plekken vertoond dat het bestuur heeft belsoten dat niet ook namens Stad & Lande te doen. 
Het conceptverslag van 19 mei 2023 wordt door de vergadering bij acclamatie vastgesteld. 
 

3. Mededelingen vanuit het bestuur 
Corneel de Oude meldt dat de cursus Geschiedenis leeft! een groot succes was met 60 
deelnemers. Het waren vier interessante avonden. Corneel bedankt nogmaals de sprekers en de 
deelnemers. Het bestuur denkt na over een vervolg in 2024. 

 
4. Goedkeuren begroting 2024 en vaststellen contributie op € 26,- per jaar 

Penningmeester Christan Zantboer geeft een toelichting op de begroting.  
Qua ledenaantal (700) blijven we mooi op peil en we gaan ervan uit dat dit ook volgend jaar 
stabiel blijft.  
We zijn heel blij dat het de redactie van de Kroniek steeds weer lukt om sponsoren te vinden en 
subsidies te verkrijgen. 
De kosten stijgen alleen vanwege de inflatie. 
Daarom stelt het bestuur voor de contributie te verhogen met € 1,- van € 25,- naar € 26,- per jaar.  
De begroting voor 2024 is wederom in evenwicht. 
Er zijn geen vragen, de begroting en daarmee de contributie van € 26 wordt bij acclamatie 
goedgekeurd. 
De begroting 2024 is te raadplegen op onze website www.stad-en-lande.nl 
 

5. Benoeming bestuursleden 
Conform het rooster van aftreden zijn Anita de Munnik (voorzitter) en Joyce van Dijke-
Vermeulen (secretaris) afgetreden. Beiden stellen zich niet herkiesbaar. Het bestuur stelt voor 
Nelleke de Jong  te benoemen in de vacature van secretaris. Er zijn geen tegenkandidaten. De 
vergadering stemt in met haar benoeming.  
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De andere vacature wordt nog niet ingevuld. Anca Goedegebuure is kandidaat bestuurslid,  
maar zij wil graag eerst een tijdje meedraaien met het bestuur alvorens een functie te 
aanvaarden. Zij wordt dan in de voorjaarsvergadering van 2024 voorgedragen. Anca zou 
aanwezig zijn, maar is helaas ziek. 
Binnen het bestuur is inmiddels besproken wie, welke functie gaat vervullen. Gé Berghout zal 
de taak van penningmeester voor zijn rekening nemen. Wilbert Stadhouders zal vice-voorzitter 
zijn en blijft lid van de Monumentencommissie, Christan Zantboer gaat de functie van 
voorzitter invullen en Nelleke de Jong aanvaardt de functie van secretaris. Corneel de Oude 
blijft portefeuillehouder PR, communicatie en evenementen, en Erik van den Bos blijft 
portefeuillehouder Planologie. 
 
Anita de Munnik neemt vervolgens afscheid van Joyce en blikt kort terug op de vele 
werkzaamheden die Joyce op zich heeft genomen de afgelopen 8 jaar. Namens de vereniging 
overhandigde Anita een presentje en envelop aan Joyce als dank voor al haar inspanningen. 
Joyce laat op haar beurt weten dat ze heel blij is dat ze ooit de stap heeft gemaakt om zich voor 
S&L in te spannen. Een tijd waarin ze veel heeft geleerd. Joyce blijft de ledenadministratie voor 
haar rekening nemen en doet op de achtergrond nog hand en spandiensten voor S&L 
 
Christan Zantboer neemt afscheid van Anita de Munnik als voorzitster. Anita is gestart in 2014, 
Haar eerste officiële vergadering als voorzitter was in januari 2015 en zij stortte zich direct op 
het project: “Mijn Stad & Lande”.  Met een tussenpose van een jaar, toen Anita in het buitenland 
verbleef, is Anita twee termijnen voorzitter geweest,  coördineerde daarbij een veelvoud aan 
projecten zoals Brouwerseiland en meer recent de Kademuren in Zierikzee, het 85-jarig 
jubileum, een nieuwe website, nieuwe huisstijl, ANBI status, beleidsplan etc. etc. 
Zij heeft altijd gestreden voor een positief imago van S&L.  
Anita zegt in haar dankwoord weten dat alles wat Christan heeft benoemd, door het voltallige 
bestuur is gerealiseerd, maar ook voor een groot deel uit de koker van Christan is gekomen. 
Christan heeft, toen Joyce uit het bestuur stapte, het secretariaat erbij genomen en als dank 
krijgt Christan voor zichzelf en voor het bestuur een presentje. 
 

6. Rondvraag 
Peter Vleugel vraagt zich af hoeveel nieuwe leden de cursus: “Geschiedenis leeft!”, heeft 
opgebracht. Joyce laat weten dat dit er op dit moment vier zijn, maar dat er ook nog een aantal 
in pijplijn zitten. 
Ria Geluk vindt dat S&L te weinig aan de weg timmert. De vereniging moet meer “naar buiten 
komen”. Waar houden de commissies zich mee bezig? De gemeente brengt bijvoorbeeld de nota 
ruimtelijk beleid en monumenten uit, staat deze al op onze website? Ria oppert het idee om een 
jaarplan te maken met een planning over wanneer er een artikel wordt gepubliceerd, 
doelstellingen, meer onder de aandacht brengen.  
Anita laat naar aanleiding van een vraag van Ria weten dat een aantal jaren geleden is 
besloten voor de ledenvergadering alleen nog de leden uit te nodigen en geen andere 
belangstellenden. 
Wilbert Stadhouders vult aan dat “het aan de weg timmeren” aandacht krijgt in het beleidsplan. 
Tijdens de brainstormsessie van het bestuur en de commissies in oktober over het beleidsplan 
is dit ook aan de orde geweest.  
Marinus van Dijke vraagt om de leden al van tevoren te laten weten wat er in het nieuwe 
beleidsplan staat zodat de leden erover mee kan praten. Anita zegt dat de leden zullen tijdig bij 
het beleidsplan zullen worden betrokken maar dat eerst het bestuur en de commissies aan een 
concept werken. 
Anita sluit het formele gedeelte van de ledenvergadering. 
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Na de pauze vindt de presentatie van de 48e jaargang van de “Kroniek van het land van de 
zeemeermin” (Schouwen-Duiveland)” plaats.  
Huib Uil houdt een korte inleiding en doet een oproep voor artikelen. Wie graag over een 
bepaald onderwerp een artikel wil schrijven, populair-wetenschappelijk, kan contact opnemen 
met de redactie van de Kroniek. Huib dankt namens de commissie de vormgever Barry Hage. 
Verder dankt hij het Nutsfonds, de Slavenkas, Bouwbedrijf Boogert, Zeelandia Cultuurfonds en 
Stichting Nico Job Beije fonds voor hun bijdragen. Het is uniek en uitzonderlijk dat de redactie 
zelf ook sponsoren zoekt en werft en subsidies aanvraagt. Huib ziet graag dat er opgenomen 
wordt in het beleidsplan dat dit niet tot de taak van de redactie behoort. Huib Uil dankt ook alle 
redactieleden. 
Inge Bogers-Schipper wordt bedankt voor haar rol als eindredacteur van de Kroniek.  
Daarna geven vijf van de zes auteurs een korte inleiding over hun artikel: Ilja Mostert, Adri van 
Vliet, Huib Uil, Toon Franken en Dick Schutte. Jop Steenhof de Jong kon niet aanwezig zijn. 
 
 
 
 


